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Protokoll styrelsemöte 

Linköpings Koloniträdgårdar  

Org. nummer 822003 - 6407 

25 april 2023  

Närvarande Annette Ingvarsson Ordförande  
Örjan Roos, Kassör 
Gun Netzell, Emmalund,Ledamot 
Gerd Wennberg, Emmalund,Ledamot 

Linda Tilly, Emmalund (suppl.) 
Samir Barsom , Ullevi,Ledamot 
Abbe Mardiny, Ullevi, Ledamot 

Riad Salem, Ullevi,(suppl.) 
Pierre Svensk, Valla, Ledamot 
Annika Trygg, Valla, (suppl.) 
Kinna Ekman, Ådala, Ledamot 

Elisabeth Eriksson, Ådala,Ledamot 
Roberto Licardo, Ådala (suppl.) 

 

Ej närvarande Otto Davidsson, valla, Ledamot 

 

 
1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
2. Godkännande av dagordning  

Styrelsen fastställde den föreslagna dagordningen. 
3. Godkännande av föregående protokoll 

Fastställdes och godkändes. 

4. Rutin att justering av protokoll  
Förslag att använda två justerare. 
Beslut togs att välja två justerare på varje styrelsemöte, rullande schema 
Gun och Gerd valdes som justerare till dagens protokoll. 

5. Arbetsrutin i styrelserummet 
Förslag att använd samma sekretessavtal som föregående styrelse. 
Beslut togs att anta ovan förslag. 

6. Från föregående protokoll 

Nummerbrickor vattenkranar. Vi har fått in en offert och en till offert är på ingång, därav beslutades 
att vänta med att ta beslut på nästa styrelsemöte. 
Förslag att införa intresselista för kolonier. 

Beslut togs att anta ovan förslag. 
Offert städbolag, med förbrukningsmaterial. Förbrukningsmaterial står varje område för. 
Beslut togs att anta offerten. 
Återkoppling hänglås valla grind 1 –  Offert finns på  hänglås området  får ta eget beslut. 

Återkoppling presentation på Naturcentrum – Elisabeth 
Elisabeth höll föredrag om Linköpings Koloniträdgårdar. Naturcentrum har 19 föreningar som är 
medlemmar. 21-27 maj har de grön kulturvecka. Naturcentrum känns som en bra plats för föreningen 
att skapa intressanta kontakter genom att gå på deras aktiviteter. Vi kan utbyta idéer och få 

inspiration till utveckling av vår förening. Bra om fler personer från styrelsen/medlemmar deltar i 
kommande aktiviteter. 

7. Per capsulam-beslut sedan förra styrelsemötet  

Inga 
8. Ekonomi 

Kassören informerade om hur budget samt verksamhetsplan skall följas, om ändringar ska göras i 
verksamhetsplan och påverkar lagd budget kontaktas kassör. 
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9. Arbetsutskottet  

 
10. Rutin - bygglov, överlåtelser. – Ordförande gick igenom rutinen. 

Nya inventarielistor från styrelsemedlemmar. 

Beslut togs att alla styrelsemedlemmar skall skicka inventarielista på föreningens tillhörigheter som 

innehas av enskild person och område senast den 9 maj till info@kolonisten.se 

Regler, ordningsregler byggregler och stadgar 

Beslutades att styrelsen ska läsa igenom regler och stadgar. 

Styrelseutbildning kommer att hållas 8 juni. 
 

Mötesarvode från januari 2023 
Skickas in senast den 31 maj till kassör och ordförande. 
 
Justering av arrendestorlekar, kontrakt. 

Enligt årsmötesbeslut. Ska vara klart innan nästa års fakturering. Alla kontrakt skall skrivas om.  
I nuläget finns 8 olika kontrakt. Arbetsgrupp påbörjade arbetet förra året att sammanställa ett 
kontrakt med samma villkor som ska ersätta dom gamla kontrakten. 

 
Bokning släp 
Förslag digitalt bokningsverktyg och att varje område skall ha eget släp. 
Ullevi och Emmalund har var sitt släp som kolonister kan hyra. Ådala och Valla konstaterade att det 

inte fanns tillräckligt stort intresse på deras områden för att ta kostnaden att köpa in nytt släp för 
uthyrning. 
Beslut togs att avslå ovan förslag. 
 

Kompost svalt intresse. Det konstaterades att intresset var för dåligt och beslut togs att läggs ner 
förslaget att köpa in biokuber. 
 

Förslag att ändra/byta plats på ledamöter från Emmalund. 
Förslag att Gerd blir suppleant och Linda blir ordinarie. (Båda är tillfrågade.) 
Beslut togs att anta ovan förslag. 
 

Emmalunds valberedare. 
Hans Nilsson är tillfrågad och föreslås. 
Beslut togs att anta ovan förslag. 

 
Områdesmöten datum. 
Emmalund – 21 maj 14.00 
Ullevi –          10 juni kl.13.00 

Valla –             3 juni kl.11.00 
Ådala –          18 maj kl.14.00 
 

11. Skrivelser 

Inga skrivelser 
 

12. Områdesrapporter  

- Emmalund –  
- Ullevi –  
- Valla – Bil bort bogserad. 
- Ådala –  

13. Bygglov  
- Emmalund –  
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- Ullevi –  

- Valla – 
- Ådala –  

14.  Överlåtelser  

- Emmalund –  
- Ullevi – 1 överlåtelse 
- Valla – 
- Ådala –  

15. Personal  
En säsongsanställd och ett antal sommarjobbare är anställda säsong 2023. 

16. Förbundet 

Inget att rapportera 
17. Regionen 

Efter att Regionmötet blev inställt av förbundet kontaktade kassören föreningen Måndalen i Mjölby.  
De är intresserade av att få till en region i Östergötland så tillsammans ska vi försöka få fler  

Föreningar att ansluta. 
18. Kommunen 

Kassör och ordförande rapporterade från mötet med Björn Brage och Magnus Franzén från Linköpings 
kommun. 

Magnus Franzén tar över kontakten med föreningen. 
Kolonist har kontaktat kommunen angående Valla rondell/cykelväg, ändring av cykelväg rörde andra 
sidan av Valla-rondellen. 

Bygglov i Valla -återigen påpekade vi om att få lika villkor som de andra områdena i föreningen. 
Framgick under mötet att vi skulle ha nytta av att skapa kontakt med våra politiker. 
Vattenförsörjningen på Ullevi område får föreningen bekosta själva om vi inte kan få politiskt stöd. 
Gång och rekreationsstråket skall kommunen sätta upp hasighetssänkande åtgärder, mer enhetligt i 

år. Kommun sätter också upp papperskorgar och betalar tömning på dessa på Ådala och Emmalund.  
Vi ska under sommaren göra en uppskattning till kommunen hur många besökare vi har som är 
kommuninvånare. År 2022 fick vi ingen ersättning för att kommuninvånarna använde våra 
anläggningar. 

Skatteverket kontaktas ibland vid försäljning, kolonistugor är ingen fastighet.  
Försäljning av koloni, likställs med försäljning av lösöre såsom exempelvis en bil, soffa eller bok mm. 
Däremot kan kolonist få ROT-avdrag från Skatteverket. Använd blankett: ”ROT-avdrag för 

kolonistuga” på Skatteverkets hemsida, samt intyg om ROT-avdrag från föreningen. 
19. Återkoppling från arbetsgrupper 

Checklista vid överlåtelse och kontraktsskrivning samt infoblad till nya kolonister gicks igenom.  
Fordon, inköp: Offert på en ny arbets-bil till anställd diskuterades.  

Förslag att köpa ny bil enligt offert. 
Beslut togs att anta ovan förslag. 
Förslag att behålla kvar den gamla bilen till säsongsarbetare, säsongen 2023 och därefter eventuellt 

sälja den. 
Beslut togs att anta ovan förslag. 
Organisationsförslaget – Att sammanställa vad mötena kom fram till är under arbete. 
Beslut togs att arbetsgrupp gör klart sammanställningen. 

Arrendekontrakt – se under punkt 10 kontrakt 
Vision vad vill vi med föreningen? Arbetsgrupp bildas. 
Beslut togs att välja Elisabeth, Gun och Örjan. 

20. Lotter 

V527, E150 tillhör föreningen. 
Beslut togs att åter-arrendera ut kolonilotterna, då områdena inte är intresserade att nyttja dem. 
Admin tar intäkten och därmed också kostnaden att iordningsställa.  

Förslag att lämna över besluttagandet angående iordningställande av kolonilotter som skall åter-
arrenderas, till AU, arbetsutskott. 
Beslut togs att anta ovan förslag. 

21. SOS Alarm info. 

Beslut togs att sätta upp koordinater på anslagstavlorna. Information från SOS Alarm. 
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22. Övriga frågor 

Sommarvatten: 1 maj sätter Ullevi på vattnet. Emmalund satte på vattnet idag 25/4. Ådala sätter på 
vattnet imorgon. Valla sätter på vattnet senast 1 maj. 
Bommarna: Det är i nuläget oklart exakt när vägarna håller för att öppna bommarna. Beslut tas 

efterhand av områdena 
23. Punkter som informeras ut till medlemmar 

Elisabeth höll föredrag om koloniträdgårdar på Naturcentrum  
Områdenas Verksamhetsplaner och budget ska hållas  

Inköp av komposter blev inget. Dåligt intresse från medlemmarna 
SOS Alarm info sätts upp på anslagstavlorna 

 

Områdesmöten 
Emmalund–  21 maj kl.14.00 
Ullevi –          10 juni kl.13.00 
Valla –             3 juni kl.11.00 

Ådala-            18 maj kl.14.00 
 

24. Mötets avslutande  
Ordförande tackar för dagens möte. 

 
 
Ordförande   Protokollförare 

 
 
Annette Ingvarsson                                                                 Örjan Roos  
 

 
 
 
Justerare   Justerare 

 
 
Gun Netzell     Gerd Wennberg 
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Protokoll styrelsemöte 


Linköpings Koloniträdgårdar  


Org. nummer 822003 - 6407 


25 april 2023  


Närvarande Annette Ingvarsson Ordförande  
Örjan Roos, Kassör 
Gun Netzell, Emmalund,Ledamot 
Gerd Wennberg, Emmalund,Ledamot 


Linda Tilly, Emmalund (suppl.) 
Samir Barsom , Ullevi,Ledamot 
Abbe Mardiny, Ullevi, Ledamot 


Riad Salem, Ullevi,(suppl.) 
Pierre Svensk, Valla, Ledamot 
Annika Trygg, Valla, (suppl.) 
Kinna Ekman, Ådala, Ledamot 


Elisabeth Eriksson, Ådala,Ledamot 
Roberto Licardo, Ådala (suppl.) 


 


Ej närvarande Otto Davidsson, valla, Ledamot 


 


 
1. Mötets öppnande 


Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
2. Godkännande av dagordning  


Styrelsen fastställde den föreslagna dagordningen. 
3. Godkännande av föregående protokoll 


Fastställdes och godkändes. 


4. Rutin att justering av protokoll  
Förslag att använda två justerare. 
Beslut togs att välja två justerare på varje styrelsemöte, rullande schema 
Gun och Gerd valdes som justerare till dagens protokoll. 


5. Arbetsrutin i styrelserummet 
Förslag att använd samma sekretessavtal som föregående styrelse. 
Beslut togs att anta ovan förslag. 


6. Från föregående protokoll 


Nummerbrickor vattenkranar. Vi har fått in en offert och en till offert är på ingång, därav beslutades 
att vänta med att ta beslut på nästa styrelsemöte. 
Förslag att införa intresselista för kolonier. 


Beslut togs att anta ovan förslag. 
Offert städbolag, med förbrukningsmaterial. Förbrukningsmaterial står varje område för. 
Beslut togs att anta offerten. 
Återkoppling hänglås valla grind 1 –  Offert finns på  hänglås området  får ta eget beslut. 


Återkoppling presentation på Naturcentrum – Elisabeth 
Elisabeth höll föredrag om Linköpings Koloniträdgårdar. Naturcentrum har 19 föreningar som är 
medlemmar. 21-27 maj har de grön kulturvecka. Naturcentrum känns som en bra plats för föreningen 
att skapa intressanta kontakter genom att gå på deras aktiviteter. Vi kan utbyta idéer och få 


inspiration till utveckling av vår förening. Bra om fler personer från styrelsen/medlemmar deltar i 
kommande aktiviteter. 


7. Per capsulam-beslut sedan förra styrelsemötet  


Inga 
8. Ekonomi 


Kassören informerade om hur budget samt verksamhetsplan skall följas, om ändringar ska göras i 
verksamhetsplan och påverkar lagd budget kontaktas kassör. 







9. Arbetsutskottet  


 
10. Rutin - bygglov, överlåtelser. – Ordförande gick igenom rutinen. 


Nya inventarielistor från styrelsemedlemmar. 


Beslut togs att alla styrelsemedlemmar skall skicka inventarielista på föreningens tillhörigheter som 


innehas av enskild person och område senast den 9 maj till info@kolonisten.se 


Regler, ordningsregler byggregler och stadgar 


Beslutades att styrelsen ska läsa igenom regler och stadgar. 


Styrelseutbildning kommer att hållas 8 juni. 
 


Mötesarvode från januari 2023 
Skickas in senast den 31 maj till kassör och ordförande. 
 
Justering av arrendestorlekar, kontrakt. 


Enligt årsmötesbeslut. Ska vara klart innan nästa års fakturering. Alla kontrakt skall skrivas om.  
I nuläget finns 8 olika kontrakt. Arbetsgrupp påbörjade arbetet förra året att sammanställa ett 
kontrakt med samma villkor som ska ersätta dom gamla kontrakten. 


 
Bokning släp 
Förslag digitalt bokningsverktyg och att varje område skall ha eget släp. 
Ullevi och Emmalund har var sitt släp som kolonister kan hyra. Ådala och Valla konstaterade att det 


inte fanns tillräckligt stort intresse på deras områden för att ta kostnaden att köpa in nytt släp för 
uthyrning. 
Beslut togs att avslå ovan förslag. 
 


Kompost svalt intresse. Det konstaterades att intresset var för dåligt och beslut togs att läggs ner 
förslaget att köpa in biokuber. 
 


Förslag att ändra/byta plats på ledamöter från Emmalund. 
Förslag att Gerd blir suppleant och Linda blir ordinarie. (Båda är tillfrågade.) 
Beslut togs att anta ovan förslag. 
 


Emmalunds valberedare. 
Hans Nilsson är tillfrågad och föreslås. 
Beslut togs att anta ovan förslag. 


 
Områdesmöten datum. 
Emmalund – 21 maj 14.00 
Ullevi –          10 juni kl.13.00 


Valla –             3 juni kl.11.00 
Ådala –          18 maj kl.14.00 
 


11. Skrivelser 


Inga skrivelser 
 


12. Områdesrapporter  


- Emmalund –  
- Ullevi –  
- Valla – Bil bort bogserad. 
- Ådala –  


13. Bygglov  
- Emmalund –  







- Ullevi –  


- Valla – 
- Ådala –  


14.  Överlåtelser  


- Emmalund –  
- Ullevi – 1 överlåtelse 
- Valla – 
- Ådala –  


15. Personal  
En säsongsanställd och ett antal sommarjobbare är anställda säsong 2023. 


16. Förbundet 


Inget att rapportera 
17. Regionen 


Efter att Regionmötet blev inställt av förbundet kontaktade kassören föreningen Måndalen i Mjölby.  
De är intresserade av att få till en region i Östergötland så tillsammans ska vi försöka få fler  


Föreningar att ansluta. 
18. Kommunen 


Kassör och ordförande rapporterade från mötet med Björn Brage och Magnus Franzén från Linköpings 
kommun. 


Magnus Franzén tar över kontakten med föreningen. 
Kolonist har kontaktat kommunen angående Valla rondell/cykelväg, ändring av cykelväg rörde andra 
sidan av Valla-rondellen. 


Bygglov i Valla -återigen påpekade vi om att få lika villkor som de andra områdena i föreningen. 
Framgick under mötet att vi skulle ha nytta av att skapa kontakt med våra politiker. 
Vattenförsörjningen på Ullevi område får föreningen bekosta själva om vi inte kan få politiskt stöd. 
Gång och rekreationsstråket skall kommunen sätta upp hasighetssänkande åtgärder, mer enhetligt i 


år. Kommun sätter också upp papperskorgar och betalar tömning på dessa på Ådala och Emmalund.  
Vi ska under sommaren göra en uppskattning till kommunen hur många besökare vi har som är 
kommuninvånare. År 2022 fick vi ingen ersättning för att kommuninvånarna använde våra 
anläggningar. 


Skatteverket kontaktas ibland vid försäljning, kolonistugor är ingen fastighet.  
Försäljning av koloni, likställs med försäljning av lösöre såsom exempelvis en bil, soffa eller bok mm. 
Däremot kan kolonist få ROT-avdrag från Skatteverket. Använd blankett: ”ROT-avdrag för 


kolonistuga” på Skatteverkets hemsida, samt intyg om ROT-avdrag från föreningen. 
19. Återkoppling från arbetsgrupper 


Checklista vid överlåtelse och kontraktsskrivning samt infoblad till nya kolonister gicks igenom.  
Fordon, inköp: Offert på en ny arbets-bil till anställd diskuterades.  


Förslag att köpa ny bil enligt offert. 
Beslut togs att anta ovan förslag. 
Förslag att behålla kvar den gamla bilen till säsongsarbetare, säsongen 2023 och därefter eventuellt 


sälja den. 
Beslut togs att anta ovan förslag. 
Organisationsförslaget – Att sammanställa vad mötena kom fram till är under arbete. 
Beslut togs att arbetsgrupp gör klart sammanställningen. 


Arrendekontrakt – se under punkt 10 kontrakt 
Vision vad vill vi med föreningen? Arbetsgrupp bildas. 
Beslut togs att välja Elisabeth, Gun och Örjan. 


20. Lotter 


V527, E150 tillhör föreningen. 
Beslut togs att åter-arrendera ut kolonilotterna, då områdena inte är intresserade att nyttja dem. 
Admin tar intäkten och därmed också kostnaden att iordningsställa.  


Förslag att lämna över besluttagandet angående iordningställande av kolonilotter som skall åter-
arrenderas, till AU, arbetsutskott. 
Beslut togs att anta ovan förslag. 


21. SOS Alarm info. 


Beslut togs att sätta upp koordinater på anslagstavlorna. Information från SOS Alarm. 







22. Övriga frågor 


Sommarvatten: 1 maj sätter Ullevi på vattnet. Emmalund satte på vattnet idag 25/4. Ådala sätter på 
vattnet imorgon. Valla sätter på vattnet senast 1 maj. 
Bommarna: Det är i nuläget oklart exakt när vägarna håller för att öppna bommarna. Beslut tas 


efterhand av områdena 
23. Punkter som informeras ut till medlemmar 


Elisabeth höll föredrag om koloniträdgårdar på Naturcentrum  
Områdenas Verksamhetsplaner och budget ska hållas  


Inköp av komposter blev inget. Dåligt intresse från medlemmarna 
SOS Alarm info sätts upp på anslagstavlorna 


 


Områdesmöten 
Emmalund–  21 maj kl.14.00 
Ullevi –          10 juni kl.13.00 
Valla –             3 juni kl.11.00 


Ådala-            18 maj kl.14.00 
 


24. Mötets avslutande  
Ordförande tackar för dagens möte. 


 
 
Ordförande   Protokollförare 


 
 
Annette Ingvarsson                                                                 Örjan Roos  
 


 
 
 
Justerare   Justerare 


 
 
Gun Netzell     Gerd Wennberg 
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